
 

Anteckningar enduromöte 12/2-2015 

Agenda Anteckningar 

Mötet öppnas 
 

 

val av mötesordförande. Johan 
val av mötessekreterare Tomas S 
  
Östra Open  
 
Östra by night  

Gick bra med 215 startande 
 
Dåligt med deltagare 25st. 
Vi ska inte arrangera den 
2016 

Kvällscupen Chrille J 24/2 
Hartan Cup Inget nytt från Rogga 
Elitgruppen Dom var på media träning 

med Robban Grindberg 
Sixdays 2 lag är anmälda från Göta 
Karlströms cup ansvarig Peter Viberg 4/4, påskafton  

Är S1 bokat? 
Tillstånd Hasse H, Tomas S Tomas skickar in ansökan till 

länsstyrelsen för 
Karlströmscup 

Klubblicens inom enduro Man kan lösa en sådan för 
klubbens egna tävlingar typ 
KM, motionskupp. Billig 
försäkring. Ska vi ha det som 
ett min. krav år 2016? 

Media Inget nytt från Håkan som 
behöver lite hjälp 

  



Cross kommittén besökte oss  Dom vill och hoppas att vi 
kan hjälpa dom med en 
massa åtgärder under året. 
Åtgärderna behövs inför 
Enduro VM 2016. 
Johan A har fått listan med 
åtgärds punkter. 

Klubbhuset Loberg och Kindlund gör en 
besiktning på vad som 
behöver åtgärdas utvändigt 
ang. målning osv och tar in 
offert på det 

Tidtagare 4st ska få info av Magnus Ö 
om hur man gör 

Träningsläger 25-26/5 i Hedemora eller S1 
Roger J kollar med L-G 

Övrigt  
 


